
112880

EEEenwien}
@minvws.nl]; J

) @minvws.ni]; [IEE

)

Sent: Fri 3/20/2020 9:59:02 AM

Subject: RE: Covid-19/ nu boetes opleggen aan bedrijven die door hetcoronavirus zijn getroffen?

Received: Fri 3/20/2020 9:59:02 AM

Ha ERE

Dank voor de toelichting.
Ik stel voor dat we na jullie interne besluit dat vandaag genomen zou worden, VWS (en LNV) reageert als het aan ons wordt

voorgelegd (zoals BRcisceren aankondigde).

Dan nemen we deze informatie mee en zullen beleid en WJZ afstemmen.

Groet,

51.2e¢

OE:CEN SEER ce rb

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 10:45

Aan: 1. B nl; )SEEe minvws.n >;III
@minvws.nl>

cc: : ) SEERe inv. >;IEE
BERN @ minezk.nl>

Onderwerp: RE: Covid-19 / nu boetes opleggen aan bedrijven die door het coronavirus zijn getroffen?

Dag

In aanvulling op de mail van de volgende nadere toelichting: de horeca - daar ligt voornamelijk de focus op in de nota - is

gesloten, in die zin dat klanten hun maaltijd of drankje niet langer in een horecagelegenheid mogen nuttigen. Daarom vallen de

inkomsten bij sommige restaurants en cafés volledig weg. Uitzondering zijn restaurants die kans zagen om van de nood een

deugd te maken en in allerijl een bezorgservice hebben opgestart. Daar waar een bedrijf stilligt worden voorschriften van

voedselhygiéne of het rookverbod niet meer overtreden en valt er natuurlijk ook niks te inspecteren. Voor zover restaurants een

bezorg- en/of afhaalservice aanbieden moeten de hygiéneregels uiteraard gewoon nageleefd blijven. Ontvangt de NVWA

meldingen over voedselveiligheid in zo'n afthaal en/of bezorgrestaurant, dan wordt er wel geinspecteerd en eventueel een rvb

opgesteld. In de nota gaat het echter over overtredingen die voor het coronatijdperk zijn gepleegd en waarvoor nu een boete

kan worden verstuurd, dan wel nu in bezwaar heroverwogen moeten worden. Het probleem in dezen is de timing van acuut

wegvallende vraag, de regering die direct steunmaatregelen aan het bedrijfsleven in het vooruitzicht stelt en een rijksoverheid
die gelijktijdig boetes oplegt......

Naast levensmiddelenbedrijven zijn er allerlei andere bedrijven die hinder ondervinden van de coronacrisis, niet alleen

levensmiddelenbedrijven die de horeca als voornaamste afzetmarkt hebben, maar ook bedrijven in het LNV-domein, denk aan de

bloemsierteelt en slachterijen die voor een belangrijk deel van de export afthankelijk zijn. Een wat diffuse groep bedrijven
waarvan niet op voorhand voor de NVWA duidelijk is dat zij zijn/worden getroffen door de coronacrisis. Bij boetes aan deze (niet-
horeca)bedrijven die nu opgelegd kunnen worden voor overtredingen die voor de coronacrisis zijn gepleegd, wordt een briefje
bijgevoegd waarin op de mogelijkheid wordt gewezen dat de boete kan worden gematigd wanneer de ondernemer aantoont dat

zijn bedrijf door de coronacrisis wordt getroffen.

Hopelijk heb ik e.e.a. kunnen verduidelijken.

Met vr. groeten,

5.1.2e

NVWA

Juridische Zaken/Advisering
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